



## Our Company/公司简介:

The German Association of the Automotive Industry (VDA) consists of automobile manufacturers, suppliers and manufacturers of trailers, special bodies and buses, who come together to research and produce clean and safe auto-mobility for the future. The cooperation between manufactures and suppliers in VDA is unique in the world of motoring. VDA nationally and internationally promotes the interests of the entire German automotive industry. VDA is active in all areas of the motor traffic industry e.g. quality management, transport policy, technical legislation and taxation. VDA is the organizer of the world's largest automobile exhibition, the International Motor Show (IAA).

德国汽车工业联合会（VDA）拥有德国汽车工业整车厂和供应商的公司和企业，企业联合旨在研究和生产面向未来的清洁安全汽车。VDA 为整车厂与供应商开展广泛深入的合作提供了独一无二的平台。VDA 在国内和国际上代表整个德国汽车工业的利益，在质量管理、经济、运输、环境政策、技术立法、标准化等方面支持德国汽车工业的发展。VDA 每年在德国主办久负盛名的 IAA 国际汽车展。

The VDA Quality Management Center (Beijing) Co., Ltd. (VDA QMC China) is the subsidiary of the German VDA QMC and qualifies automotive industry in China in quality management. VDA QMC China publishes the VDA quality standards in Chinese. VDA quality methods and qualifications have a high acceptance among German OEMs. VDA QMC China provides VDA standard and ISO/TS16949 related trainings, projects and programs to automotive industry in China with the mission of improvement of quality management "Passion for Quality". VDA QMC China provides each year for many thousand participants and members high quality training and projects. 威第安质量管理认证技术培训（北京）有限公司是 VDA-QMC 在中国唯一的分支机构，向中国汽车工业提供质量有关的培训和认证。公司发展推广中文版的 VDA 标准。VDA 质量方法和认证得到德国整车厂高度认可。VDA QMC China 提供 VDA 标准和 ISO/TS16949 等质量管理相关培训认证，旨在推进汽车工业的质量管理，“专注质量”是我们的使命。

We are looking for professional VDA QM Manager and Trainer with long term cooperation.  
公司诚聘专业资深的 VDA 质量经理和培训师，致力建立长期合作。

**Recruiting position / 招聘职位:** VDA QM Manger / Trainer / VDA 质量经理和培训师  
**Employment / 聘用方式:** Full-time or part-time / 专职或兼职  
**Work location / 工作地点:** Shanghai 上海

## We offer / 公司向您提供:

1. To be professional VDA quality management trainer and manager in automotive industry  
发展成为汽车工业专业的 VDA 质量管理培训师和经理
2. To be expert in promotion of quality management  
发展成为质量管理推广专家
3. Wide network and communication with German and Chinese top management OEMs and suppliers  
与中德整车厂和供应商高层管理的广泛联系与交流
4. Gather and share rich theory and experience in quality management  
不断积累和分享质量管理的前沿理论和实践
5. Forefront and comprehensive knowledge of quality management around of VDA standards  
获得最新和最全面系统的 VDA 标准等质量管理知识
6. Long-term career and development in quality management  
在质量管理专业内长期的富有前途的事业发展
7. Flexible working time, elegant wok office and pleasant work team with German quality management  
灵活的工作时间，现代化的办公环境，愉快的工作团队，德国化的公司管理
8. Attractive benefit package  
有竞争力的工资待遇

威第安质量管理认证技术培训（北京）有限公司  
北京市东三环北路8号 亮马河大厦 2座 1618室  
VDA-QMC Quality Management Center Beijing Co.,Ltd.,  
Office 1618 LandmarkTower 2, 8 North Dong San Huan Road,100004 Beijing, China  
T +86 10 6590 0067 F +86 10 6590 0406  
QMC @ vdachina.com.cn



### Your Tasks / 工作要求:

1. VDA QM training, coaching, consulting and audits in projects based on VDA standards and methods  
提供基于 VDA 标准和方法的 VDA 质量管理的培训, 指导, 咨询和审核
2. Key account management of QM training projects to OEM and suppliers  
实施并管理整车厂和供应商的质量管理培训项目
3. Promotion VDA standards and training in automotive industry  
在汽车工业推广 VDA 标准和培训
4. Travel for QM projects and training by necessary  
项目和培训的出差

### Your Profile / 资格要求:

1. University degree with engineering majors  
工程专业相关的大学本科学位
2. Work experience in auto industry in the last five years as minimum, experience as supplier quality engineer in German auto industry is a plus  
至少最近 5 年以上在汽车工业的工作经验, 具有德国汽车工业供应商质量工程师的工作经验者优先
3. Completed VDA trainings, advantageous training & certificate of VDA 6.3 and ISO TS 16 949  
参加和完成过 VDA 的培训, VDA 标准和 ISO/TS16949 的培训完成者优先
4. Conducted min. five audits in VDA 6.3 or ISO/TS 16 949, or plus audits in VDA 6.1/6.2/6.5  
具有汽车工业的丰富的审核经历。具有至少五次的 VDA6.3 或 TS16949 的审核经验, 或之上还有 VDA 6.1/6.2/6.5 的审核经验
5. Experience in giving training, coaching or consulting  
具有培训授课和参与指导咨询的经历
6. Knowledge and experience in Quality Management methods/standards e.g. VDA 2, Core Tools, SPC, 6 Sigma, supplier quality management  
具有质量管理方法和标准的知识和工作经验, 包括但不限于 VDA2, 核心工具, SPC, 6 Sigma, 供应商质量管理
7. Chinese speaker, fluency in English as prerequisite, German is advantageous  
中文母语, 英文或德文流利
8. Excellent communication skills, self-motivated, a strong sense of consulting, customer-oriental service, willing to travel  
交流沟通能力强, 自我激励, 咨询服务意识, 客户取向, 接受出差

### Application/求职申请:

If you find yourself mostly qualified for the position, please submit your CV in Chinese and English, recent photograph as well as your salary expectation by e-mail with reference "Manager of Marketing & Information Technology" in subject of e-mail to [su@vdachina.com.cn](mailto:su@vdachina.com.cn). Confidentiality is our assurance.

如果您确信符合职位要求, 请将您的中英文简历, 近期照片和您的工资期望发送邮件到 [su@vdachina.com.cn](mailto:su@vdachina.com.cn), 并注明标题“营销与信息技术经理”。我们将对您提供的所有信息保密。